

Constable Beauchamp (370), agent de première classe;
 Labine (32), agent de première classe;
 Kavanagh (232), agent de première classe;
 Lamont (84), agent de première classe;
 Tierney (366), agent de première classe;
 Royal (208), agent de première classe;
 Les agents Sloan, Demers, Mercier et Fafard, promus de la deuxième à la première classe;
 Les agents Brabant, Foucault, Gervais, Lemieux, Leboeuf, Charette, McCann et Forget, promus de la troisième à la deuxième classe;
 L'agent Walsh promu de la quatrième à la troisième classe.

Résolu: D'approuver lesdites nominations et promotions, à prendre effet le 15 avril courant, la somme nécessaire à cette fin, savoir: \$6,695.91 devant être prise à même les crédits votés pour les gages des constables et qui est présentement disponible.

3.—Soumis un rapport du Surintendant de Police, recommandant l'établissement d'un poste de cochers, sur le côté Ouest de la rue Drummond, longeant dans toute sa longueur l'édifice de l'Hôtel Ritz Carlton, où ne devront stationner pas plus de huit voitures, la tête des chevaux tournée vers le nord.

Résolu: D'approuver ledit rapport, et de recommander au Conseil l'adoption d'une résolution autorisant le Bureau des Commissaires à établir le poste de cochers susdit.

4.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, transmettant les baux de la propriété Vanier, Nos 1201 à 1231 Notre-Dame Ouest, et des propriétés Dupuis et Rees, récemment achetées par la Cité.

Résolu: De prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer lesdits baux.

5.—Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, recommandant d'accorder une subvention de:

\$100, à "The Homeopathic Hospital of Montreal;
 300 au "Western Hospital" (pour l'ambulance).

Résolu: Conformément audit rapport, d'accorder les montants ci-dessus, savoir: \$100 à "The Homeopathic Hospital of Montreal", et \$300 au "Western Hospital" pour son service d'ambulance, à être pris à même la somme de \$1,704, balance non répartie du budget de \$105,000 voté aux institutions de charité pour l'année 1913.

6.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, recommandant d'acheter trois clavigraphes (Underwood No 3), pour les bureaux de l'Ingénieur Surintendant des Egouts.

Résolu: D'autoriser l'achat desdits clavigraphes.

7.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, transmettant un autre rapport du Surintendant du Département de l'Eclairage, qui recommande qu'un montant de \$1,200 soit voté pour faire face à la dépense devant être encourue pour le pouvoir électrique à être fourni par la Montreal Light, Heat and Power Company, pour le fonctionnement du système de réfrigération.

Résolu: De voter, pour les fins ci-dessus, ladite somme de \$1,200.

8.—Soumis un rapport du Chef du Service des Incendies, au sujet du réajustement des salaires de trois employés de son département, MM. Gratton, Cadieux et Lévesque.

Résolu: Que le Bureau ne concourt pas dans ledit rapport.

9.—Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, informant le Bureau que l'absence de M. H. Poitras, inspecteur des marchés, durant la dernière quinzaine de mars, était justifiée par la maladie, et recommandant d'autoriser le paiement de son salaire.

Résolu: Conformément audit rapport.

10.—Soumis un rapport du Surintendant du Service de l'Incineration, transmettant le tableau d'assiduité pour le mois de mars dernier, et informant le Bureau que l'Inspecteur Charest, ayant été absent une journée avec permission, son nom a été porté sur la liste de paye régulière, et que,

Constable Beauchamp (370); 1st class constable;

Labine (32), 1st class constable;

Kavanagh (232), 1st class constable;

Lamont (84), 1st class constable;

Tierney (366), 1st class constable;

Royal (208), 1st class constable;

Detectives Sloan, Demers, Mercier and Fafard, promoted from the 2nd to the 1st class;

Detectives Brabant, Foucault, Gervais, Lemieux, Leboeuf, Charette, McCann and Forget, promoted from the 3rd to the 2nd class;

Constable Walsh, promoted from the 4th to the 3rd class.

Resolved: To approve of said appointments and promotions, the same to take effect on the 15th April instant, the sum required for such purpose, to wit: \$6,695.91 to be charged against the appropriations voted for constables' wages and which are now available.

3.—Submitted a report from the Chief of Police, recommending that a cabstand be established on the West side of Drummond street, in front of the Ritz-Carlton Hotel, where not more than eight cabs shall stand, the head of the horses turned northwards.

Resolved: To concur in said report, and to recommend to Council that a resolution be adopted authorizing the Board of Commissioners to establish said cabstand.

4.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, transmitting the leases of the Vanier property, Nos. 1201 to 1231 Notre Dame street West, and of the Dupuis and Rees properties, recently purchased by the City.

Resolved: That His Worship the Mayor and the City Clerk be requested to sign said leases.

5.—Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, recommending that a sum of \$100 be granted to the Homeopathic Hospital of Montreal, and a sum of \$300 to the Western Hospital (for the ambulance).

Resolved: As per said report, that the above sums be granted, to wit: \$100 to the Homeopathic Hospital of Montreal, and \$300 to the Western Hospital, for its ambulance service, said sums to be charged against unapportioned balances of \$1,704 on the appropriation of \$105,000 voted to charitable institutions for 1913.

6.—Submitted a report from the Chief Engineer, recommending that three typewriting machines (Underwood No. 3) be purchased for the Superintendent Engineer of Sewers.

Resolved: To authorize the purchase of said typewriting machines.

7.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, transmitting another report from the Light Department, recommending that a sum of \$1,200 be voted to cover the expenditure to be incurred for the electric power to be supplied by the Montreal Light, Heat & Power Co., for the operation of the refrigerating plant.

Resolved: That said sum of \$1,200 be voted for the above purposes.

8.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the readjustment of salaries of three employees of his department, Messrs. Gratton, Cadieux and Lévesque.

Resolved: Not to concur in said report.

9.—Submitted a report from the Superintendent of Markets, informing the Board that the absence of Mr. H. Poitras, Market Inspector, during the last fortnight of March, was justified by illness, and recommending that he be paid his salary.

Resolved: Accordingly.

10.—Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department, transmitting the attendance sheet for the month of March last, and informing the Board that the Inspector Charest, who had obtained leave of absence for one day, was entered on the regular pay list, and that, on the other hand, Asst.-Inspector Pa-